
 VERSLAG - concept 
Algemene Ledenvergadering Uitvaartvereniging ‘Memento Mori’.  
 
Nummer: 2022 
Datum: woensdag 20 april 2022. Plaats: Zalencentrum ‘De Lantearne’ om 20.00 uur 

   Actie of 
besluit 

22 01  Opening 
Voorzitter Hager opent de vergadering om 20.00 uur met een woord van welkom. 
Deze vergadering volgt snel op de vorige, maar het bestuur wil graag de gebruikelijk 
termijn van de ALV in het voorjaar weer terugbrengen na 2 ‘corona’ jaren. 
Er is bericht van verhindering ontvangen van Albert Helfrich en Line Atsma. 
 

 

22 02  Mededelingen 
• Dit jaar weer zoals gebruikelijk het verslag van 1 jaar, dat van 2021. 
• Het is een druk verenigingsjaar geweest. Dit had vooral te maken met de 

gevolgen van de pandemie, een verdrietige tijd. 
• Er wordt nog steeds gewerkt aan de rechthebbende administratie en de 

overige zaken rondom de automatisering. 
• De ontwikkelingen in de uitvaartbranche zijn divers. De verwachting is dat na  

een stijging qua begrafenissen dit zal gaan afnemen en dat er op den duur 
meer crematies zullen gaan plaatsvinden. In dit kader zoekt Memento Mori 
naar consolidatie en optimalisatie. 

• De samenwerking in de dagelijkse praktijk met Nijboer verloopt prima. Ook de 
samenwerking met andere uitvaartverzorgers verloopt in onze beleving goed. 
 

 
 

22 03  Notulen ledenvergadering 20 oktober 2021 
Tekstueel: Geen opmerkingen. 
Naar aanleiding van: niets, bij deze zijn de notulen vastgesteld en goedgekeurd.  
Met dank aan de notuliste. 
 

 
 
 
 

22 04  Jaarverslag 2021 
Tekstueel: geen opmerkingen 
Naar aanleiding van: Het jaarverslag wordt zonder verdere opmerkingen vastgesteld. 
Met dank aan de secretaris. 
 
• Namen overledenen 2021 
De namen van de overleden leden worden door secretaris Van der Kooi voorgelezen. 
Er zijn 32 leden overledenen (18 mannen en 14 vrouwen). De gemiddelde leeftijd van 
overlijden was in 2021: 80,3 jaar. 
 
De aanwas van jonge leden bij de vereniging geeft ons wel zorgen en heeft de 
aandacht. Hier komen we later in de vergadering nog op terug. 
 

 

22 05  Vaststellen jaarrekening 2021 
De jaarrekening wordt door penningmeester Dijkstra toegelicht. 
Allereerst een woord van dank aan Jelle Dam voor het bijhouden van de boekhouding. 
Er is in 2021 verder niet geïnvesteerd, de liquiditeiten zijn niet substantieel toe-
genomen. Een deel van de gelden zijn van de Rabobank overgebracht naar de SNS in 
verband met risicospreiding en het ontwijken van negatieve rente. 
Het vermogen is toegenomen met 24.162. De actuariële voorziening is aangepast in 
het afgelopen jaar, daarmee is deze voorziening ruim voldoende. 
 
Bij het exploitatieoverzicht van de vereniging is een negatief resultaat te zien van  
- 4.847,-. Het negatieve resultaat ligt in lijn met de begroting gezien de afschrijving op 
de investeringen voor de aula. 
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Het saldo van ledenopbrengsten is € 53.214,-. Ook de opbrengsten van de aula zijn 
toegenomen gezien het regelmatige gebruik van deze voorziening. 
 
Bij de begraafplaats zien we een aanzienlijk positief resultaat als gevolg van het 
toegenomen gebruik in het afgelopen jaar. Ook het in rekening brengen van de 
onderhoudsbijdrage draagt hieraan bij. Deze opbrengsten dekken de jaarlijkse kosten 
zoals het ook aanvankelijk de bedoeling was. 
Uit de vergadering komt de vraag of de termijn van afschrijving correct is.  
De penningmeester geeft aan, dat het meeste wordt afgeschreven in 30 jaar, 
inventaris in 10 jaar. Dit is een boekhoudkundige methode. Memento Mori heeft zich 
aangesloten bij wat gangbaar is in de praktijk. 
 

22 06  Verslag kascommissie 
De kascommissie bestaat dit jaar uit de heren Sietse Dalstra en Harm Feitsma.  
Sietse Dalstra vraag of er ook eens in de zoveel jaar een controle wordt gedaan door 
een accountant aangezien de cijfers wel complexer zijn geworden. Jan Lolke geeft 
aan, dat dit niet gebruikelijk is. De actuaris kijkt wel om de zoveel jaar naar de cijfers, 
dus in die zin is er wel een controle. Sietse Dalstra geeft ook aan, dat het belangrijk 
is, dat er een 4-ogen principe wordt gehanteerd. Deze toevoeging zal in het bestuur 
worden meegenomen en er wordt gekeken wat de mogelijkheden zijn.  
In het verslag van de kascommissie wordt meegedeeld, dat bij de controle van de 
cijfers geen onvolkomenheden zijn geconstateerd. De kascommissie stelt aan de 
vergadering voor, het bestuur en in het bijzonder de penningmeester ‘decharge’ te 
verlenen voor het gevoerde financiële beleid in 2021. Dit voorstel wordt unaniem door 
de vergadering aangenomen. Daarmee is de financiële verslaglegging vastgesteld. 
 
Dank aan de penningmeester en Jelle Dam voor het voeren van de administratie. 
 

 

22 07  Benoeming nieuw kascommissielid 
Sietse Dalstra neemt afscheid van de kascommissie, dank voor zijn inzet, als opvolger 
wordt Line Atsma benoemd als nieuw kascommissielid. 
 

 

22 08  Vaststellen, contributie, ledenkorting en begroting 2023 
Het woord is wederom aan penningmeester Dijkstra.  
Er is voor 2023 bij de vereniging een klein negatief resultaat begroot, ook hier zit 
weer een groot deel afschrijving in. Het lukt nog niet om helemaal op 0 te begroten. 
De contributie is met € 2,- verhoogd naar € 22,-, om het inkomen op niveau te 
houden. Het effect van rente-opbrengsten zal komend jaar waarschijnlijk nog niet 
zichtbaar zijn. 
 
De leden gaan hiermee akkoord. De begrotingen voor de vereniging voor het jaar 
2023 alsmede bovenstaand aangepast contributietarief zijn hierbij vastgesteld. 
 
Hierna wordt de begroting van de begraafplaats besproken. De verwachting is dat 
deze net als voorgaande jaren weer positief zal uitkomen in 2023. 
 
Het voorstel is om de ledenkorting van € 600,- te verhogen naar € 850,-. Dit voorstel 
is tot stand gekomen in overleg met de actuaris.  
 
De leden gaan hiermee akkoord. De begroting voor de begraafplaats voor 2023 is 
hierbij vastgesteld. Alsmede het voorstel betreffende de ledenkorting. 
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Het bestuur doet moeite om de kosten voor het beheer, met name het administratieve 
beheer, zo beperkt mogelijk te houden, dit is een hele uitdaging. 
Het is wel interessant om lid te zijn van de vereniging gezien de ledenkorting en de 
korting die wordt verkregen bij Nijboer. De tarieven kunnen hierdoor scherp worden 
aangeboden en daarmee heeft Memento Mori wel een unieke positie op dit gebied.  
 

22 09  Bestuursverkiezing 
Nieuw bestuurslid; mevrouw G. (Gretha) Postmus. 
Mevrouw Postmus stelt zich kort voor. Er zijn geen tegenkandidaten. 
De vergadering gaat unaniem akkoord met dit voorstel. 
 
Met het vertrek van Wieger als beheerder is André Koopmans benoemd als 
zijn opvolger samen met Roel Veenstra. André is geen bestuurslid omdat hij 
ook werkzaam is voor de vereniging, hierdoor kan er geen belangenver-
strengeling ontstaan. Hij maakt wel deel uit van de beheerscommissie. 
 
Met deze benoeming wil de voorzitter graag een compliment geven aan de 
bestuursleden die zich geheel belangeloos beschikbaar stellen en inzetten 
voor de vereniging. 
 

 

22 10  Verslaglegging activiteiten 
De voorzitter maakt melding van de volgende activiteiten 

• Aula 
Hier wordt veel gebruik van gemaakt ook ondanks het feit, dat niet iedereen 
weet, dat er een aula in Surhuisterveen is. Ook de mogelijkheden in 
combinatie van aula met Doarpstsjerke en De Bining zijn niet echt bekend. 
Mogelijk kan er een keer een open middag o.i.d. worden georganiseerd om 
mensen hier kennis mee te laten maken. Deze suggestie wordt meegenomen. 

• Begraafplaats 
Los van de administratieve zaken wordt er gewerkt aan de landschappelijke 
inrichting van de begraafplaats. Er komt een nieuwe indeling waardoor de 
graven ruimer van opzet zijn. Door de tendens, dat er meer crematies plaats-
vinden en daarmee ook de wens naar monumenten voor urnen zal hier ook 
ruimte voor worden gecreëerd. Het bestuur laat zich informeren over de 
diverse mogelijkheden voor dit type van monumenten. Verder zal er onderzoek 
worden gedaan naar een vlinderrots voor kinderen die vroeger geen graf 
hebben gekregen op de begraafplaats. Dit wordt ook meegenomen in het 
gehele plan. Hierover zal volgend jaar meer informatie beschikbaar zijn. 

• Stand van zaken meldplicht 
Wolter geeft aan, dat er verder niet veel is veranderd t.o.v. de stand van 
zaken van oktober. Er staan nog ca. 500 bordjes waarvan de rechthebbenden 
niet in beeld zijn. Per 1 mei 2023, dus volgend jaar vervallen de rechten dan 
aan de vereniging. Per die datum zal er vanuit het bestuur een voorstel 
komen aan de leden over de verdere plannen.  
Mochten er leden zijn, die rechthebbenden kennen die zich nog niet hebben 
gemeld, probeer ze dan over te halen om dit toch te doen. 

• Nog uit te voeren plannen 
- De organisatie van de lichtjes avond staat voor dit jaar weer op de 
planning.  
- We constateren, dat er tegenwoordig meer gebruik van de begraafplaats 
wordt gemaakt, ook als een vorm van herdenken en troost. 
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- Voor de ledenwerving wordt er in samenwerking met Twenthe N.V. een actie 
opgezet om de inwoners van Surhuisterveen in de komende 2 jaar te 
benaderen om lid te worden van Memento Mori met daarbij de optie om een 
verzekering af te sluiten met Twenthe N.V. Ervaringen uit andere dorpen zijn 
over het algemeen positief. Ook wordt getracht om jonge mensen te 
motiveren om lid te worden, dit is een moeizaam proces, maar zou wel goed 
zijn om te doen als je jong bent.  
 

22 11  Rondvraag 
Sietse Dalstra, vraagt of er ook wel eens sprake is van diefstal, kan er eventueel 
beveiliging via camera’s worden ingesteld? 
De voorzitter geeft aan, dat dit klopt, er is een paar keer iets weggehaald.  
De politie geeft aan, dat er eventueel een camera geplaatst kan worden, maar dit 
wordt dan wel een gevoelige zaak qua privacy. Bovendien is dit een privéterrein, dus 
de vereniging moet hier toestemming voor geven aldus de politie. Het bestuur hoopt 
dat het incidenten zijn, mocht dit niet het geval zijn, dan zal er iets moeten gebeuren. 
Jan de Vries; hoe gaat het met het toilet bij het baarhuisje, is dit voor algemeen 
gebruik? Hier is mogelijk wel behoefte aan, kan het toilet permanent geopend worden? 
Het toilet wordt gebruikt door de beheerders en indien er een begrafenis is, is het 
toilet beschikbaar voor aanwezigen. Als de beheerder aanwezig op de begraafplaats, 
dan is het ook beschikbaar. Het wordt niet permanent opengesteld, want dan zal het 
ook dagelijks schoongemaakt moeten worden. 
Het hek aan de zijkant wordt alleen gebruikt door de beheerders, dit is niet voor 
algemeen gebruik.  
 

 

22 12  Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.24 uur.  
 

 

 
 


